
Ik heb weer geprobeerd om een overzicht te maken van de activiteiten van onze afdeling in het jaar 

2007. De GSP’s zijn een belangrijke informatiebron bij het maken van het jaarverslag.  

Op de jaarvergadering van december 2006 was het mijn beurt om af te treden. Er waren natuurlijk geen 

tegenkandidaten, dus vooruit, ik moet er maar weer 4 jaar tegenaan. Op deze vergadering kregen we 

natuurlijk de gebruikelijke zaken die bij een jaarvergadering behoren. Ook was er nog wat tijd over 

zodat een spreker van dichtbij huis wat kon vertellen. Die spreker was Flip Klatter, hij gaf een (deel van 

een) dialezing over West Papua. Een leuke lezing, en eens wat anders dan die stekelige dingen waar we 

anders altijd naar zitten te turen. 

In januari 2007 stond er een praktische avond op het programma, maar helaas, de clubavond werd 

afgelast omdat er een zware storm was.  

In februari hadden we, net als een jaar geleden, Jos Huizer op bezoek. Hij kwam om deel 2 van zijn 

lezing over Baja California te vertonen. Deze avond was een gecombineerde avond met de afdeling 

Drenthe.  

De praktische avond die in januari op het programma stond, werd nu in maart gehouden. Het volledige 

programma kon door tijdgebrek niet afgewerkt worden, maar wel konden we zien wat voor 

grondmengsels Coby gebruikte, hoe Arend de lastigste cactussen verpotte (elastiekjes tussen twee 

stokjes), en hoe Harmien het zaaien aanpakte. Hoe Dick zijn kas verwarmt, ventileert en isoleert en hoe 

Wolter het ongedierte denkt te bestrijden, dat hopen we nog eens te horen. Eind maart was er ook nog 

de tweejaarlijkse happening ‘Kom in de kas’, waar onze afdeling aan meedeed middels een stand bij 

kwekerij Bronsema.   

In april was er weer de gelegenheid om overtollige planten kwijt te raken, want toen hadden we onze 

onderlinge verkoop. Ook werden er overtollige boeken uit de bibliotheek verkocht om onze kas te 

spekken zodat er in de toekomst een beamer aangeschaft kan worden. Daarnaast presenteerde Klaas 

Hofstee een plant van de maand (Gasteria baylissiana).  

De meimaand bracht ons een plantenkeuring. Het idee om de keuring van het najaar naar het voorjaar 

te verplaatsen blijkt een heel goed idee, want nu staan de planten er pico bello bij. De keurmeesters Anjo 

Keizer en Rudolf Schwab hadden er een flinke klus aan. Op dezelfde bijeenkomst hadden we een 

determineeravond, we probeerden samen een naam te vinden voor een onbekende plant. 

Het kasje kijken in juni was deze keer wat verder van huis dan gebruikelijk. Dat kasje (kas) kijken was 

namelijk bij kwekerij Ubink in Kudelstaart. Naast de open dag van Ubink werd hier tegelijkertijd de 

jaarlijkse succulentendag gehouden. Een aardig aantal van onze leden had de weg naar Ubink weten te 

vinden. Een weekje later kwamen de Duitse cactusvrienden van de Ortsgruppe Bremen bij ons op 

bezoek.  

 

In september konden we na het zomerreces weer naar ons vertrouwde onderkomen aan de Elzenlaan. 

Willem Alsemgeest verzorgde voor ons een lezing over Zuid-Afrika en Namibië, een verslag van een 

reis die Willem samen met Rikus van Veldhuizen heeft ondernomen.  

De avond in oktober werd door onze eigen Anjo en Coby ingevuld. Zij lieten ons hun Mexicaanse 

impressies zien, een dialezing over een reis door Mexico.  

De afgelopen maand werd weer door eigen leden ingevuld. Op deze avond hadden we als thema 

‘Euphorbia’. De inleiding werd verzorgd door Coby Keizer. Henk Wolven gaf een aantal aanvullingen. 

De avond werd opgeleukt doordat een aardig aantal meegenomen Euphorbia’s. Er werd door Anjo 

Keizer nog een aantal dia’s vertoond over Euphorbia’s.  

De opkomst op de afdelingsavonden was gemiddeld bijna 24 leden en dat is erg leuk want het is een 

tikkie meer dan in 2005 en 2006.  

Een droevige gebeurtenis was het overlijden van Roelof Hoving in mei. Hij heeft ons een flink aantal 

planten en een erg mooie boekencollectie nagelaten. Vreugde was er bij Anna Weessies want zij beviel 

in april van een dochter die de naam Helena heeft gekregen. 

Het aantal leden van de afdeling Groningen en Ommelanden ligt per 1 januari 2008 op 48 (waarvan 1 

donateur en 2 gezinsleden), daarnaast zijn er ook enkele sponsors. Dat aantal is gelijk aan vorig jaar.  

 

Wolter ten Hoeve, secretaris afdeling Groningen en Ommelanden.  


